
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXIV/10                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 27 maja 2010r.  

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1410. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 14 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście zgodnie           

z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              

1.Sprawy regulaminowe:                                                                                     

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum,                                                        

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 

uzupełnienie lub zmianę,                                                                                                                    

c) przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia              

22 kwietnia 2010r.,                                                                                          

2.Interpelacje i zapytania radnych.                                                                              

3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Goleniowie za rok 2009.                                                                                       

a) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                                        

b) stanowiska Komisji.                                                                                                

4. Ocena realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2009.                                                

a) stanowisko Zarządu Powiatu,                                                                                             

b) stanowiska Komisji.                                                                                                     

5. Sprawozdanie Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w 2009r.                                                                     

6. Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                          

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,                                                                       

b) ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego,                                                                                                             

c) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 
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nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego,                                      

d) zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji ze środków budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na zadania związane z ochroną środowiska                             

i gospodarką wodną przez podmioty niezaliczane do sektora finansów 

publicznych,                                                                                                                             

e) zmniejszenia opłat za wydanie prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego                     

w związku ze zmianami stanu faktycznego wynikającymi ze zmian 

administracyjnych w Powiecie Goleniowskim,                                                                    

f) wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Nowogard,                       

g) zaciągnięcia kredytu długoterminowego (na sfinansowanie zadań 

inwestycyjnych przewidzianych do realizacji w 2010r.),                                                         

h) zaciągnięcia kredytu długoterminowego (na budowę i wyposażenie 

Powiatowego Centrum Edukacyjno-Rewalidacyjnego),                                             

i) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie leasingu zwrotnego,                                   

j) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2009 rok.,                                                                       

k) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Starostwa Powiatowego  w Goleniowie,                                                                         

l) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. 

m) rozpatrzenia skargi.                                                                                                    

7. Blok informacyjny.                                                                                              

-  sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,                                    

-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.                                                              

8. Wolne wnioski.                                                                                                    

9. Odpowiedzi na interpelacje.                                                                                     

10. Zamknięcie obrad.  

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia 

XXXIV sesji Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, Starostę              

i Wicestarostę oraz przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził, iż na sali obrad jest 14 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.   

Ad.1.b. W kolejnym punkcie posiedzenia Przewodniczący Rady przedstawił 

porządek i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

Starosta Tomasz Stanisławski wycofał z porządku Sprawozdanie                             

z działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Nowogardzie za rok 2009r.  

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie w obecności 14 

radnych.    

Następnie Starosta zaproponował w pkt 6 i projekt uchwały w sprawie   

wyrażenia zgody na sprzedaż w formie leasingu zwrotnego. 
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Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 14 

radnych. 

W pkt 6 j) zaproponował zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2009 rok. 

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie w obecności 14 

radnych.  

W pkt. 6 k) Starosta zaproponował projekt uchwały w zmieniający uchwałę           

w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego  

w Goleniowie. 

Za zaproponowana zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 14 

radnych.  

Radny Mirosław Guzikiewicz _Przewodniczący Komisji Budżetu                                 

i Infrastruktury w imieniu Komisji Rewizyjnej zaproponował w pkt 6 m) 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.                                                                                                                                                                               

Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie, w obecności 14 

radnych.  

Radny Rafał Torzewski zaproponował, aby w wolnych wnioskach omówić 

problem przemakających wałów przeciwpowodziowych. 

Godz. 1210 przybyli radni: Gizela Rybicka, Danuta Domaradzka i Kazimierz 

Lembas – stan rady 17 radnych. 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z XXXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 22 kwietnia 2010r. 

był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał, czy są 

uwagi do powyższego protokołu.  

Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty 17 głosami za, w obecności 17 radnych. 

Ad. 2.   

1. Radny Mieczysław Bździuch zwrócił się do Starosty z pytaniem z jaką 
firmą SPSP w Goleniowie ma podpisaną umowę na transport chorych 

pomiędzy szpitalami i na jakich zasadach tzn. komu taki transport 
przysługuje.  

2. Radny Rafał Torzewski zwrócił się z pytaniem do Starosty kto                       

w Powiecie Goleniowskim jest odpowiedzialny za ochronę przed 
powodzią, w tym za stan wałów przeciwpowodziowych.   

3. Radny Józef Bednarz wniósł o przygotowanie na najbliższą sesję 

informacji na temat aktualnej sytuacji finansowej szpitala                                   
i przedstawienie środków zaradczych przeciwdziałania kryzysowi 
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finansowemu. Radny Zygmunt Heland w uzupełnieniu do wniosku 
radnego J. Bednarza wniósł o to, aby do sprawozdania finansowego 

SPSP był dołączany komentarz Skarbnika Powiatu.   
4. Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem czy Zarząd Powiatu 

opiniował plan finansowy SPSP w Goleniowie na 2010r? Ponadto radny 

wniósł o to, aby w przyszłości Zarząd Powiatu zatwierdzał plan 
finansowego SPSP w Goleniowie na każdy rok budżetowy.    

 

Ad.3. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum pomocy Rodzinie               

w Goleniowie za rok 2009 stanowi zał. nr 3 do protokołu. Starosta                         

T. Stanisławski poinformował, iż niniejsze sprawozdanie było omawiane 

przez Zarząd Powiatu w dniu 13.05.2010r. i zostało pozytywnie 

zaopiniowane.  

Ad.3.a. Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela 

Rybicka poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejsze 

sprawozdanie.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że  

powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

sprawozdania, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.4. Materiał dot. oceny realizacji Powiatowego Programu Działań na Rzecz 

Osób Niepełnosprawnych na lata 2003-2015 za rok 2009 stanowi zał. nr 4 

do protokołu. Starosta T. Stanisławski poinformował, że powyższy materiał 

był omawiany przez Zarząd Powiatu w dniu 13.05.2010r. i Zarząd 

pozytywnie go zaopiniował.  

Ad.4.a. Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela 

Rybicka poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy 

materiał.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, że  

powyższy materiał Komisje przyjęły do wiadomości.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

sprawozdania, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.5. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż sprawozdanie Starosty 

Goleniowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2009r. 

było omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 13.05.2010r. 

Sprawozdanie to stanowi zał. nr 5 do protokołu.  
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejsze sprawozdanie.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował  

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż  

powyższe sprawozdanie Komisje przyjęły do wiadomości.  

Radny Kazimierz Lembas zapytał Starostę, czy ktoś otrzymuje wynagrodzenie 

za prowadzenie spraw związanych z tą Komisją? 

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż Komisje tę obsługuje Pan Ryszard 

Faryniarz Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego w ramach swoich 

obowiązków.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

sprawozdania, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

Ad.6.a. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, który stanowi zał. nr 6 do protokołu.    

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż  

powyższy projekt uchwały został przez Komisje pozytywnie zaopiniowany.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada głosowała jednogłośnie,                     

w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/344/10 stanowi zał. nr 7 do protokołu.     

Ad.6.b. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego. Projekt uchwały stanowi zał. nr 8 do protokołu.   

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż  

powyższy projekt uchwały został przez Komisje pozytywnie zaopiniowany.   
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Radna Anna Fedorczuk-Smolira wniosła do Zarządu Powiatu o przekazanie 

wykazu godzin pracy aptek do izb przyjęć szpitali i przychodni.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/345/10 stanowi zał. nr 9 do protokołu.     

Ad.6.c. W kolejnym punkcie Starosta T. Stanisławski przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie 

trwałego zarządu do nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował 

w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury, iż  

powyższy projekt uchwały został przez Komisje pozytywnie zaopiniowany.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/346/10 stanowi zał. nr 11 do protokołu.     

Ad.6.d. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie zasad                       

i trybu postępowania o udzielenie dotacji ze środków budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na zadania związane z ochroną środowiska i gospodarką 

wodną przez podmioty niezaliczane do sektora finansów publicznych, która 

stanowi zał. nr 12 do protokołu.   

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zasad i trybu postępowania o udzielenie dotacji ze środków budżetu Powiatu 

Goleniowskiego na zadania związane z ochroną środowiska i gospodarką 

wodną przez podmioty niezaliczane do sektora finansów publicznych, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 
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UCHWAŁA NR XXXIV/347/10 stanowi zał. nr 13 do protokołu.   

Ad.6.e. W Kolejnym punkcie Starosta T. Stanisławski omówił projekt 

uchwały w sprawie zmniejszenia opłat za wydanie prawa jazdy i dowodu 

rejestracyjnego w związku ze zmianami stanu faktycznego wynikającymi ze 

zmian administracyjnych w Powiecie Goleniowskim. Projekt tej uchwały 

stanowi zał. nr 14 do protokołu.    

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie, lecz nie jednogłośnie.  

Radny K. Lembas powiedział, iż był jednym z tych radnych, którzy byli 

przeciwni temu projektowi uchwały ponieważ jego zdaniem w dobie tak 

trudnej sytuacji finansowej Powiat nie powinien pozbywać się dochodów. 

Zdaniem radnego to gminy powinny ponosić w pełni koszty wynikające ze 

zmian administracyjnych.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmniejszenia opłat za wydanie prawa jazdy i dowodu rejestracyjnego                        

w związku ze zmianami stanu faktycznego wynikającymi ze zmian 

administracyjnych w Powiecie Goleniowskim, Rada przyjęła uchwałę 15 

glosami za, przy 2 głosach przeciwnych, w obecności 17 radnych.   

UCHWAŁA NR XXXIV/348/10 stanowi zał. nr 15 do protokołu.   

Ad.6.f. Projekt uchwały sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

na rzecz Gminy Nowogard, stanowiący zał. nr 16 do protokołu omówił 

Starosta T. Stanisławski.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Gminy Nowogard, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/349/10 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  



8 
 

Ad.6.g. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego (na sfinansowanie zadań 

inwestycyjnych przewidzianych do realizacji w 2010r.), który stanowi zał. nr 

18 do protokołu.   

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego (na sfinansowanie zadań 

inwestycyjnych przewidzianych do realizacji w 2010r.), Rada głosowała 

następująco 16 głosów za, 1 wstrzymujący się, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/350/10 stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Adf.6.h. W kolejnym punkcie posiedzenia sesji Starosta T. Stanisławski 

omówił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

(na budowę i wyposażenie Powiatowego Centrum Edukacyjno-

Rewalidacyjnego), który stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego (na budowę i wyposażenie 

Powiatowego Centrum Edukacyjno Rewalidacyjnego), Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/351/10 stanowi zał. nr 21 do protokołu.    

Ad.6.i. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie 

leasingu zwrotnego omówił Starosta T. Stanisławski. Projekt tej uchwały 

stanowi zał. nr 22 do protokołu.   

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  
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Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie, lecz nie jednogłośnie. Radny dodał, iż 

członkowie Komisji mieli jedynie wątpliwości, co do kosztów tego leasingu ale 

nie do samej idei. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w formie leasingu zwrotnego, Rada przyjęła 

uchwałę 12 glosami za, 2 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących 

się, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/352/10 stanowi zał. nr 23 do protokołu.   

Ad.6.j. Starosta T. Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2009 rok, który stanowi zał. nr 24 do 

protokołu.  

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

Radny K. Lembas powiedział, iż niepokojącym jest fakt, iż szpital w 2009r. 

na dzielności gospodarczej poniósł stratę w wysokości blisko 1 mln zł,                  

a jak wynika z informacji z roku bieżącego to szpital poniósł już stratę                  

w takiej samej wysokości za I kwartał działalności. Radny zwrócił się                      

z pytaniem do Starosty, czy w związku z tym będą wyciągnięte jakiekolwiek 

sankcje w stosunku do dyrektora szpitala?                                                                             

Ponadto radny zapytał, czy Zarząd Powiatu zatwierdzał plan finansowy SPSP 

w Goleniowie na 2010r i czy Zarządowi jest znany taki plan?  

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, iż Zarząd Powiatu nie zatwierdził 

przedstawionego przez Dyr. Szpitala planu finansowego i zobowiązał dyr. do 

jego uzupełnienia.        

Radny Zygmunt Heland zapytał w jaki sposób Zarząd Powiatu chce poradzić  

sobie z trudną sytuacją, jaka ma miejsce w szpitalu. 

Radny Józef Bednarz wniósł o przygotowanie na najbliższą sesję informacji 
na temat aktualnej sytuacji finansowej szpitala i przedstawienie środków 
zaradczych przeciwdziałania kryzysowi finansowemu. Radny Zygmunt 
Heland w uzupełnieniu do wniosku radnego J. Bednarza wniósł o to, aby do 
sprawozdania finansowego SPSP był dołączany komentarz Skarbnika 
Powiatu. 
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Radny Czesław Siwek zapytał dlaczego dyr. szpitala Pan D. Guziak nadal 

pracuje na drugim etacie w innym szpitalu. Zadaniem radnego sytuacja 

finansowa szpitala jest zatrważająca i jest duża potrzeba poczynienia 

radykalnych działań.  

Radny Mieczysław Bździuch wyraził swoje niezadowolenie, iż nie wiedział, 

jaka jest tak naprawdę sytuacja finansowa szpitala. Na posiedzeniu Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty, kiedy omawiana była uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż w formie leasingu zostało powiedziane, że  

szpital będzie stać na raty leasingowe.     

Głos zabrał Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur, który powiedział, że 

sprawozdanie finansowe szpitala jest wykonane rzetelnie, wynik całego roku 

zamknął się zyskiem w kwocie 149 tyś zł. oczywiście wszyscy, którzy znają 

się na rachunkowości i metodzie sporządzania wiedzą, że jest to zysk 

wirtualny ale nie mniej taka sytuacja występuje. Skarbnik dodał, iż na 

posiedzeniu Komisji była mowa o trudnej sytuacji finansowej szpitala, stąd 

też pomysł z leasingiem zwrotnym.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Szpitala Powiatowego w Goleniowie za 2009 rok, Rada przyjęła uchwałę 14 

głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących.  

UCHWAŁA NR XXXIV/353/10 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

Radny Józef Bednarz wniósł o przygotowanie na najbliższą sesję informacji 

na temat aktualnej sytuacji finansowej szpitala i przedstawienie środków 

zaradczych przeciwdziałania kryzysowi finansowemu. Radny Zygmunt 

Heland w uzupełnieniu do wniosku radnego J. Bednarza wniósł o to, aby do 

sprawozdania finansowego SPSP był dołączany komentarz Skarbnika 

Powiatu.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego wniosku 
Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

 

Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem, czy Zarząd Powiatu 

opiniował plan finansowy SPSP w Goleniowie na 2010r? Ponadto radny 

wniósł o to, aby w przyszłości Zarząd Powiatu zatwierdzał plan finansowego 

SPSP w Goleniowie na każdy rok budżetowy.    

Ad.6.k. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały zmieniający 

uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Goleniowie, który stanowi zał. nr 26 do protokołu.    
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Goleniowie, Rada głosował jednogłośnie, w obecności 17 

radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/354/10 stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

Ad.6.l. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały                      

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r. 

Projekt tej uchwały stanowi zał. nr 28 do protokołu.   

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały.  

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, 

iż Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury powyższy projekt 

uchwały zaopiniowały pozytywnie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010r., Rada 

głosował jednogłośnie, w obecności 17 radnych. 

UCHWAŁA NR XXXIV/355/10 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Ad.6.m. W kolejnym punkcie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz 

Lembas omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Marka 

Machnickiego. Niniejszy projekt uchwały stanowi zał. nr 30 do protokołu.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR XXXIV/356/10 stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

Godz. 1310 do 1320 – przerwa.  

Ad.7. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami stanowi 

zał. nr 32 do protokołu.  
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Radny Józef Bednarz zapytał o pkt 2 na str. 4, skąd zostanie przekazana 

kwota 10.000 zł. dla ZSP w Goleniowie na zakup energii? 

Skarbnik Powiatu Z. Mazur odpowiedział, że ta kwota będzie pochodzić                        

z bonów oświatowych.   

Radny J. Bednarz zapytał o przyznaną dotację celową dla Gminy Osina                     

w wysokości 7.500 zł na likwidację barszczu Sosnowskiego.  

Starosta T. Stanisławski powiedział, że dotacja ta została przyznana 

ponieważ o te środki wystąpiła gmina.  

Skarbnik Z. Mazur dodał, iż barszcz ten rośnie przy drogach powiatowych              

i dlatego powiat musiał się dołożyć do likwidacji barszczu.  

Radny Cz. Siwek zwrócił się z pytaniem do Starosty, co się stało, że są 

ogłaszane konkursy na dyrektorów w trzech szkołach?  

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że dwukrotnie dyr. ZSP w Goleniowie  

miał powierzane obowiązki dyrektora na rok i teraz należy zrobić konkurs, 

natomiast w pozostałych szkołach wymienionych w tej informacji skończyły 

się kadencje dyrektorom.  

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady W. Kaleczyc 

poinformował, iż na dzień 28.04.2010r. była zaplanowana rozprawa                      

z powództwa Pana M. Machnickiego przeciwko Powiatowi, Staroście                          

i radnym. Sprawa ta nie odbyła się z powodu nie wstawienia się powoda, ani 

jego pełnomocnika. Kolejna rozprawa odbędzie się 17.06.2010r. o godz. 14                             

w sali 26 Sądu Rejonowego w Goleniowie.  

Ponadto Przewodniczący Rady podziękował radnym za złożenie w terminie 

oświadczeń majątkowych za 2009r. i poinformował, iż zostały one 

przekazane do urzędu skarbowego w Goleniowie.   

Ad.8. Radny Rafał Torzewski zapytał Starostę, czy to prawda, że do Wydziału 

Rozwoju Inwestycji i Promocji ma być zatrudniony zastępca naczelnika?    

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że został rozpisany konkurs na 

stanowisko inspektora ds. zamówień publicznych w wydziale WRIP za 

pracownika, który jest już na emeryturze, a jest zatrudniony w Starostwie na 

część etatu i mniej więcej na jesieni będzie chciał w ogóle zrezygnować                  

z pracy. Dlatego został ogłoszony konkurs już teraz, aby nowy pracownik 

miał czas się przyuczyć do nowych obowiązków.    

Radny Zygmunt Heland zwrócił się z zapytaniem, czy Wydział Dróg 

Powiatowych jest w posiadaniu informacji nt. planowanej inwestycji w Glicku 

polegającej na budowie spalarni śmieci, w której rocznie ma być spalanych 
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650 ton odpadów, co w konsekwencji skutkować będzie bardzo dużym 

natężeniem ruchu na odcinku drogi powiatowej Nowogard-Glicko.     

Radny Rafał Torzewski zapytał Starostę, kto jest odpowiedzialny za wały 

przeciwpowodziowe i do kogo się zwracać w razie ewentualnych podtopień? 

Starosta odpowiedział, że za wały przeciwpowodziowe odpowiedzialny jest 

Wojewódzki Zarząd Melioracji i Urządzeń Wodnych, który ma również oddział 

w Goleniowie, a jego kierownikiem jest Pan Baranowski.   

W dalszej części posiedzenia Starosta T. Stanisławski pokrótce odniósł się do 

chronologii wydarzeń dot. remontu i awarii Zespole Szkół Zawodowych                 

w Goleniowie tzw. Od A do Z remontu w ZSZ w Goleniowie.   

Starosta poinformował, iż 04 sierpnia 2009r. została podpisana umowa                  

z wykonawcą robót, który został wyłoniony w drodze przetargu i z nadzorem 

inwestorskim, który wyłoniony został w drodze zapytania z wolnej ręki                   

i negocjacji ceny. Umowa z wykonawcą robót na podstawie SIWZ obejmowała 

tylko wyrównanie i pokrycie powierzchnią malarską ścian wewnętrznych                  

w pawilonie. Następnie 09 września 2009r. na podstawie wniosku naczelnika 

WRIP z dnia 08 września Zarząd wyraził zgodę na roboty dodatkowe, które 

zgodnie z kosztorysem obejmowały również pawilon. 14 września 2009r. 

wpłynął do Zarządu wniosek Pani Dyrektor ZSZ o zwiększenie zakresu prac 

w pracowni szkolnej w odrębnym budynku m.in. wykonanie sufitów 

podwieszanych, wentylacji grawitacyjnej, wymiany drzwi wewnętrznych oraz 

nadzór inwestorski. Zarząd Powiatu w dniu 16 września uwzględnił wniosek 

Pani Dyrektor. W konsekwencji 30 września 2009r. została podpisana 

umowa na roboty dodatkowe z wykonawcą wskazanym we wniosku przez 

Panią Dyrektor ZSZ firma „ZIBEX”. Ksero tej umowy stanowi zał. nr 33 do 

protokołu. Starosta odczytał postanowienia umowy i tak: Wykonawca 

zobowiązał się wykonać roboty zgodnie z kosztorysem ofertowym, 

wymaganiami wynikającymi z obowiązujących norm Polskich i aprobat 

technicznych, warunkami wynikającymi z obowiązujących przepisów 

technicznych i prawa budowlanego, zasadami rzetelnej wiedzy technicznej                

i ustalonymi zwyczajami oraz obowiązującymi normami i przepisami. 

Ponadto po przyjęciu placu budowy Wykonawca odpowiada za szkody 

wyrządzone osobom trzecim w związku z prowadzonymi robotami.                         

O terminie zakończenia robót polegających na zakryciu lub zanikających 

Wykonawca będzie każdorazowo zawiadamiał inspektora nadzoru 

inwestorskiego, co najmniej na 3 dni naprzód. Wykonawca zgłasza 

zakończenie robót inspektorowi nadzoru, a kopie zgłoszenia przekazuje 

Zamawiającemu. Do obowiązków Wykonawcy należy skompletowanie                          

i przedstawienie Zamawiającemu dokumentów pozwalających na ocenę 

prawidłowego wykonania przedmiotu odbioru, a w szczególności: dziennika 

budowy, dopuszczeń, aprobat, certyfikatów, uzgodnień oraz wszelkich 

innych dokumentów wymaganych przepisami ustawy – Prawo budowlane                  
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i innych przepisów szczególnych mających zastosowanie do wykonania 

przedmiotu umowy, instrukcji eksploatacji urządzeń i instalacji, 

dokumentacji powykonawczej. Następnie Starosta odczytał umowę                          

Nr WRIP.3432/8/29/2009 o sprawowanie nadzoru inwestorskiego. Ksero 

niniejszej umowy stanowi zał. nr 34 do protokołu. Następnie Starosta 

poinformował Radę, iż 12.10.2009r. nastąpił odbiór robót, zgodnie z umową. 

Odbioru dokonał inspektor nadzoru inwestorskiego w obecności inwestora              

i wykonawcy. Skład Komisji odbierającej jest zapisem standardowym na 

protokołach, odbioru zgodnie z umową dokonuje inspektor nadzoru 

inwestorskiego. W dniu 27.04.2010r. nastąpiło zgłoszenie awarii budowlanej 

w pawilonie polegające na oberwaniu sufitu w jednym z pomieszczeń. 

28.04.2010r. oględziny miejsca awarii przez Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w obecności Starosty, Wicestarosty, dyrektora ZSZ                  

w Goleniowie, zastępcy dyrektora odpowiedzialnego za sprawy bhp oraz 

pracownika PINB. 29.04.2010r. podpisano umowę na ekspertyzę przyczyn 

awarii w pawilonie ZSZ w Goleniowie. Pani dyrektor ZSZ zdecydowała                    

o zamknięciu budynku z eksploatacji. 10.05.2010r. odebrano ekspertyzę,                         

w której stwierdzono, że przyczyną awarii stropu podwieszanego                            

w pomieszczeniu budynku dydaktycznego było wadliwe zamontowanie 

wieszaków do płyt stropodachu gdzie zastosowano niewłaściwe, z tworzywa 

sztucznego kołki rozporowe, mocujące wieszaki, które przenoszą obciążenie 

ponad dwukrotnie mniejsze od rzeczywiście występujących obciążeń sufitem 

podwieszanym. Orzeczenie jednoznacznie wskazuje winę wykonawcy za ten 

stan rzeczy. Na koniec Starosta poinformował, iż do dnia dzisiejszego nie ma 

ostatecznej decyzji PINB w sprawie zakończenia postępowania dotyczącego 

awarii w ZSZ. Do dziś jedyną czynnością było nałożenie mandatu przez PINB 

na naczelnika WRIP za brak skontrolowania czy zostały dopełnione 

formalności dotyczących zgłoszenia robót dodatkowych oraz nałożenie 

mandatu na dyrektora ZSZ za brak uporządkowania ksiąg budowlanych 

obiektów ZSZ.    

Radny Kazimierz Lembas poprosił Starostę o uzupełnienie wypowiedzi                      

w kwestii zawiadamiania inspektora nadzoru i zamawiającego o zakończeniu 

robót zanikających,  co najmniej na 3 dni naprzód. Gdzie to zawiadomienie 

wykonawcy robót jeżeli chodzi o inwestora trafiało i co dalej się z tym działo? 

kto podpisywał z ramienia inwestora protokół robót zanikających i czy na te 

roboty dodatkowe była wykonana dokumentacja oraz czy te roboty 

dodatkowe (wniosek Pani Dyrektor ZSZ) były przez WRIP weryfikowane?   

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że tylko kopię zawiadomienia miał 

otrzymywać inspektor nadzoru, natomiast ze strony inwestora był zrobiony 

tylko kosztorys, a Wykonawca miał zrobić dokumentację techniczną.    

Naczelnik WRIP Jacek Łapaj poproszony przez Starostę o udzielenie Radzie 

Powiatu dalszych wyjaśnień powiedział, że inspektor nadzoru zaniechał 
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przystąpienia do odbiorów robót zanikających, nie został powiadomiony 

przez Wykonawcę, że roboty zanikowe będą zakrywane i do wydziału także 

nie trafiały żadne kopie zawiadomień do inspektora nadzoru. Jedynie 

Wydział został powiadomiony przez Wykonawcę o zakończeniu robót 

końcowych. Ponadto szef firmy PRI Sp. z o.o., którą reprezentowała Pani 

Jolanta Jelinek poinformował inwestora, iż inspektor nadzoru nie zgłosiła 

umowy o nadzór w swojej firmie. 

Radny Mirosław Guzikiewicz zapytał, czy została zapłacona faktura za usługę 

inspektorowi nadzoru, skoro nie ma protokołów cząstkowych?     

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że firma nie wystawiła za ten nadzór 

faktury.  

Radny Józef Bednarz zapytał, czy egzaminy zawodowe w ZSZ w Goleniowie 

odbędą się w pracowniach szkoły?  

Starosta odpowiedział, że ekspert dostarczył tę ekspertyzę do Starostwa gdzie 

stwierdzono, iż stan techniczny tych pomieszczeń nie zagraża życiu                      

i zdrowiu osób tam przebywających. W związku z tym Pani dyrektor ZSZ 

zdecydowała, o tym aby egzaminy zawodowe odbyły się jednak w szkole              

w Goleniowie.   

Radny J. Bednarz stwierdził, iż to, że firma nie wystawiła faktury za nadzór 

inwestorski nie zwalnia powiatu z odpowiedzialności. Ponadto radny zapytał, 

kto poniesie koszty, jakie w związku z ta awarią wynikły? 

Starosta odpowiedział, że będzie przeprowadzone postępowanie gwarancyjne, 

które oczywiście będzie trwało w czasie. Starosta dodał, iż nie wyobraża 

sobie, abyśmy musieli ponieść jakiekolwiek koszty z tego tytułu  

Redaktor Cezary Martyniuk zapytał, czego dotyczył wniosek naczelnika WRIP 

z dnia 08.09.2009r. i czy w tym wniosku była mowa o podwieszanych 

sufitach?   

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że Zarząd w dniu 09.09.2009r. 

przychylił się do wniosku naczelnika z dnia 08.09.2009r. Następnie 

14.09.2009r. wpłynął wniosek Pani Dyrektor ZSZ w Goleniowie dot. 

zwiększenia zakresu prac. m.in. wykonania podwieszanych sufitów.  

Redaktor C. Martyniuk zapytał, czy we wniosku Pani dyr. ZSZ  z 08.09. była 

mowa o podwieszanych sufitach? Skoro kosztorys również jest                               

z 08.09.2009r?  

W dalszej części naczelnik WRIP J. Łapaj powiedział, iż kosztorys powstał              

w dniu 04.09.2009r. i obejmował wszelkie życzenia Pani dyrektor ZSZ, które 

miały doprowadzić do standardu zarówno budynek szkoły głównej jak                            

i pawilon, który miałby zabezpieczenie przeciwpożarowe oraz wymienioną 
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instalację elektryczną, która według opinii służb bhp, której naczelnik do tej 

pory nie widział miała zagwarantować, że pawilon również pod tym względem 

będzie bezpieczny. W dniu 08.09 2009r. naczelnik złożył wniosek na Zarząd 

Powiatu, który dokładnie mówił o robotach dodatkowych w budynku 

głównym oraz częściowo o robotach dodatkowych w pawilonie takich jak 

wykłucie rynienek zasłonięcie rynienek, położenie nowej instalacji 

elektrycznej, gniazdek, ścianek działowych itd. a dopiero we wniosku                           

z 14.09.2009r. Pani Dyrektor ZSZ jest mowa o sufitach podwieszanych                      

i stolarce drzwiowej. Naczelnik poinformował, iż wynika to z jednego prostego 

powodu i tak cały kosztorys na roboty dodatkowe i inne, które nie były 

zawarte w siwz. W związku z powyższym w okresie pomiędzy 08-16.09. na 

spotkaniu z Zarządem Powiatu i wielokrotnie z Panią Dyrektor ZSZ ustalane 

były możliwości finansowe powiatu. W tym czasie rozgrywała się sprawa 

m.in. termomodernizacji I etapu ZSP w Nowogardzie i w tamtym momencie 

nie było jeszcze wiadomo, czy powiat będzie miał środki finansowe na to, aby 

te środki przesunąć z innych inwestycji i te prace dodatkowe wykonać. 

Dlatego w pierwszym etapie po wygospodarowaniu przez Zarząd Powiatu 

środków w wysokości 32.000 zł na posiedzeniu w dniu 09.09.2009. można 

było zapłacić wykonawcy za część robót opisanych w kosztorysie w budynku 

głównym i wykonać bardzo niewielki zakres w pawilonie. Następnie na  

podstawie wniosku Pani dyrektor ZSZ, w którym poprosiła o wykonanie 

podwieszanych sufitów i wymianę stolarki drzwiowej w pawilonie Zarząd 

Powiatu w dniu 16.09.2009r. podjął decyzję o ewentualnych przesunięciach 

finansowych i możliwościach ewentualnego podpisania umowy na roboty 

dodatkowe, o ile te środki się znajdą. Dostępność środków Pan Skarbnik                    

Z. Mazur potwierdził na spotkaniu w granicach 26-27.09.2009r., 

poinformował, że są możliwe do uzyskania ponieważ byliśmy już po 

przetargach na inne inwestycje i okazało się, że wszystkie środki 

zaplanowane nie zostaną wydane, dlatego ta umowa została podpisana                   

w dniu 30.09.2009r. Dodatkowo spowodowane to było czasem, ponieważ 

inspektor nadzoru inwestorskiego w dniu 27.09.2009r. poinformowała 

inwestora, iż prace są na etapie pomalowania ścian w budynku głównym,                 

a ze względu na świeżą farbę akrylowo nitro olejną nie można jednak 

wpuścić młodzieży przed 05.10.2009r. ponieważ grozi to zatruciu                               

i osłabieniu. Dlatego znalazł się czas na zrobienie tych dodatkowych prac                    

w pawilonie i podjęto taką decyzję.  

Redaktor Cezary Martyniuk zwrócił się do Starosty, aby Starosta potwierdził, 

iż to nie było tak, że te prace pojawiły się tak nagle i był czas na wykonanie 

dokumentacji i przynajmniej dokonania zgłoszenia do Wojewody?  

Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że tak ale obowiązek zgłoszenia był po 

stronie Wykonawcy.                   
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Następnie Pan Martyniuk zapytał co to znaczy, że Pani inspektor nadzoru 

jest na zwolnieniu?  

Starosta odpowiedział, iż z informacji jaką uzyskał z firmy PRI Sp. z o.o. 

wynika, że Pani Jelinek sama złożyła wypowiedzenie z pracy.   

Radny Mirosław Guzikiewicz poprosił, aby nie mylić kontroli dot.  

postępowania przetargowego budynku głównego, z kontrolą pawilonu 

ponieważ Komisja Rewizyjna nie badała procedury jaką zastosowano przy 

jego remoncie. Zdaniem radnego na prace w pawilonie powinno być 

przeprowadzone postępowanie przetargowe. 

Starosta odpowiedział, że to były prace dodatkowe na obiekcie Zespołu Szkół 

Zawodowych w Goleniowie.  

Radny Zygmunt Heland również potwierdził, iż jego zdaniem powinno być 

przeprowadzone postępowanie przetargowe. Radny dodał, że dziwnym jest 

podpisywanie nowych umów na roboty dodatkowe skoro trwa rok szkolny. 

Starosta odpowiedział, iż tam trwały już prace i Pani Dyrektor podjęła 

wcześniej już decyzję, że nie wprowadza tam uczniów i chciała, aby to 

pomieszczenie zostało wykonane już w innej technologii dlatego wystąpiła                

z takim wnioskiem do Zarządu Powiatu.  

Radny Józef Bednarz dlaczego naczelnik WRIP nie reagował na brak zgłoszeń 

ze strony wykonawcy o zakończeniu robót zakrytych.  

Starosta odpowiedział, że Wykonawca miał obowiązek zawiadomić tylko 

inspektora nadzoru, a nie samego inwestora. Starosta dodał, iż Wykonawca 

miał obowiązek powiadomić inwestora dopiero o całkowitym zakończeniu 

robót na 7 dni przed terminem odbioru.      

Radny Mieczysław Bździuch zwrócił się z pytaniem do Starosty, czy było 

jakieś dodatkowe zabezpieczenie jeżeli chodzi o nadzór inwestorski. 

Starosta odpowiedział, że inspektor działał w naszym imieniu i na naszą 

korzyść i w tej umowie nie było żadnych dodatkowych zabezpieczeń. 

Inspektor nadzoru ma uprawnienia więc nie było podstaw sądzić, że nie 

zostaną zabezpieczone nasze interesy.  

Radny Zygmunt Heland zapytał, co dalej Zarząd ma zamiar zrobić                              

z zaistniałą sytuacją.  

Starosta odpowiedział, że Zarząd czeka z decyzjami na zakończenie 

postępowania przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego.    

Redaktor Cezary Martyniuk zwróci się z pytaniem do Starosty, czy istnieje 

jakikolwiek dokument sporządzony przez PINB, z którego by wynikała 

kwalifikacja tego zdarzenia awaria, czy katastrofa. 
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Starosta T. Stanisławski odpowiedział, że taki protokół jest w posiadaniu 

Pani Hanny Krugły PINB. 

Radny Sylwester Górzny stwierdził, iż PINB powinna Radzie przedstawić ten 

protokół. 

Radna Gizela Rybicka poinformowała radnych, iż Komisja Spraw 

Społecznych i Oświaty na swoim posiedzeniu poświęconym tylko tej sprawie 

podjęła pewne ustalenia, na razie nie wnioski, których sformułowanie jest 

uwarunkowane ostateczną ekspertyzą i zostało powiedziane również, aby 

zrobić posiedzenie wspólne wszystkich Komisji, na które należy zaprosić 

Panią Inspektor Nadzoru Budowlanego Hannę Krugły. W chwili obecnej 

Starosta jest w posiadaniu jak na razie ekspertyzy dot. możliwości 

przeprowadzenia egzaminów zawodowych w pomieszczeniach budynku 

głównego, gdzie również były montowane podwieszane sufity, które również 

będą musiały być poprawione – wzmocnione, ale już w okresie wakacji.     

 Ad.9. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż zwyczajowo odpowiedzi na 

interpelacje udzieli na piśmie.  

Ad.10. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu Witold Kaleczyc dokonał o godz. 1410 zamknięcia XXXIV sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

   Witold Kaleczyc  

 

 

Protokołowała:                                                                                                                               

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 17 czerwca 2010r.  


